
Gesproken tekst geldt

Goedemorgen partijgenoten,

Mijn naam is Petroesjka Sterk en namens de afdeling Middelburg wil ik jullie graag wijzen op de
wijzigingsvoorstellen 446 tot en met 449.

In mei 2010 hebben de Zeeuwse SP afdelingen het initiatief genomen in de strijd tegen de komst van
een nieuwe kerncentrale.

In de afgelopen 2 jaar hebben wij maar liefst 30 acties gevoerd met het comité Borssele 2 Nee! We
voerden actie tegen energiebedrijf Delta, we voerden actie tegen de Provincie Zeeland, grootste
aandeelhouder van Delta en we voerden actie tegen het kabinet Rutte, een groot voorstander van
kernenergie.

Maar onze grootste actie was in april 2011, toen tienduizend mensen naar Amsterdam kwamen om
te demonstreren tegen kernenergie. Bij de organisatie van dit protest was ook de SP en ROOD
betrokken. Emile Roemer sprak op het podium uit dat: “Kernenergie eigenlijk een oplossing is uit de
20e eeuw terwijl wij geconfronteerd worden met een 21e eeuws probleem. "

En met succes, want Borssele2 is door deze acties voorlopig van de baan! Maar het gevaar is nog niet
geweken. Er kan ook altijd een nieuw energiebedrijf opduiken dat een nieuwe kerncentrale wil
bouwen in Nederland.  En Borssele1 draait voorlopig nog steeds door, met alle risico´s van een pre-
Tsjernobyl centrale die daarbij komen kijken.

Recent sprak ik nog met Ike Teuling, nummer 20 op de kandidatenlijst. Zij heeft in Fukushima met
eigen ogen gezien wat de verwoestende gevolgen van een kernramp zijn.

Daarom vinden wij een tijdelijk verbod van 4 jaar niet genoeg. Een oplossing uit de vorige eeuw is
ook over 4 jaar, 20 jaar of 50 jaar nog steeds een oplossing van de vorige eeuw.

Een toekomst zonder kernenergie? Ik citeer graag de laatste zin van de congresresolutie van 2 juni:
Het kan, het moet, laten we het daarom doen!

Dank u wel.


